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Zápis ze schůze Akademického senátu ETF 
13. prosince 2022 

 
 
Přítomni: J. Kranát (předseda), T. Landová, A. Matochová, P. Pěnkava, M. Vaňáč; 
  F. Keprtová (místopředsedkyně), A. Rozbořilová, S. Šimková. 
  + stálí zástupci: M. Lis (PGS), D. Novotný (ETA). 
 
Omluveni: O. Fischer, L. Diopová, A. Pokorný, V. Sláma. 
 
Hosté: J. Roskovec (děkan), P. Moskala (tajemník). 
   
 
1. Informace z předsednictva 
 
J. Kranát informoval senát, že L. Diopová se z osobních důvodů ve smyslu čl. 11 odst. 1 
písm. b) Volebního řádu AS UK vzdala členství v AS UK. Na její místo podle výsledků voleb 
na volební období (2022–2025) nastupuje Oskar Vogl. 
 
2. Informace od děkana 
 
Děkan J. Roskovec informoval senát, že na základě stanoviska AS z 11. 10. bude i v AR 
2023/24 otevřen studijní program TSE. 
 J. Roskovec rovněž připomněl, že před vánočním večírkem bývalo zvykem informovat 
obyvatele okolních domů o večírku a jeho trvání do 22:00 a případně je požádat o shovíva-
vost. S. Šimková informovala, že organizátoři akce s tím počítají. 
 
3. Rozdělení hospodářského výsledku za rok 2021 
 
Podle čl. 11 odst. 11 písm. d) senát „schvaluje rozvahu příjmů a výdajů fakulty předloženou 
děkanem a kontroluje využívání peněžních prostředků fakulty“. Tajemník P. Moskala in-
formoval senát, že fakulta obdržela podíl z kladného výsledku hospodaření UK za rok 2021 
ve výši 119 248,68 Kč. Kolegium děkana ETF rozhodlo 15. 11. o jeho rozdělení do fakultních 
fondů: 
 

Fond odměn 100 000 Kč 
Fond provozních prostředků 19 248,68 Kč 
Rozděleno celkem 119 248,68 Kč 

 
Usnesení: AS projednal a schvaluje rozdělení kladného výsledku hospodaření za rok 2021. 
Schváleno: 8–0–0 
 
4. Volba studentského zástupce ve vědecké radě ETF 
 
Podle čl. 13 odst. 3 Statutu ETF „přísedícím [vědecké rady] bez hlasovacího práva je porad-
ce z řad studentů, který je volen senátem na dobu funkčního období člena senátu“. Od mi-
nulého zasedání 11. 10. byli nominováni Marek Lis, Jan Lukáš a Filip Taufer. Všichni no-
minovaní jsou studenty doktorského studia a s nominací souhlasí. Všichni tři se krátce 
představili senátu. 
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 Podle čl. 7 odst. 5 Jednacího řádu AS ETF je hlasování o osobách vždy tajné a řídí je 
tříčlenná komise pro sčítání hlasů ustavená senátem. Byla zvolena komise ve složení T. 
Landová, S. Šimková a D. Novotný (8–0–0). 
 M. Vaňáč navrhl hlasovat ve dvou kolech. Dvoukolové hlasování bylo schváleno 8–0–0. 
Hlasování proběhlo takto: 
 
1. kolo:  M. Lis (3 hlasy) 
   J. Lukáš (4 hlasy) 
   F. Taufer (1 hlas) 
 
2. kolo: M. Lis (3 hlasy) 
   J. Lukáš (5 hlasů) 
 
Studentským zástupcem ve VR byl zvolen Jan Lukáš. 
 
J. Kranát navrhl, aby byl J. Lukáš zařazen do hromadné mailové adresy senátu a byl zván 
na jeho zasedání. 
 
Návrh schválen: 8–0–0 
 
5. Informace od tajemníka (nápojový automat) 
 
Tajemník P. Moskala informoval senát, že na podnět studentů vyjednával s firmou Coca-
Cola o umístění jejich nápojového automatu v budově fakulty. Proběhla krátká diskuse a 
po ní hlasování ke zjištění zájmu o tento automat (hlasovali i stálí zástupci): 0–6–4. 

A. Matochova navrhla, aby byl místo toho pořízen nápojový automat, který by nabízel i 
drobné občerstvení. Proběhlo hlasování: 10–0–0. 

P. Moskala přislíbil, že zjistí nabídku na trhu. 
 
Zapsal: J. Kranát 
Zápis schválen: 8–0–0 


